
Dag allemaal,

Mijn naam is Ellen Gijsbers, ik mag hier spreken namens mijn ouders en mijn broer. Ik doe dit omdat 
ik van een afstand moet toekijken hoe totaal voorbij wordt gegaan aan hun belangen, ik mis het 
respect dat ze verdienen. Mijn ouders wonen op de Run 6808 en zijn in feite de laatste normale 
burger in het ASML gebied, ze zijn tevreden mensen en hebben de ontwikkelingen om hen laten 
gebeuren. Mijn broer is woonachtig aan de andere zijde van de tunnel, de Witvenseweg 7. Veelvuldig 
wordt per dag op en neer gependeld, voor werk en andere zaken. Onze ouders zoeken de rust op de 
Witvenseweg. Voor de volledige ínhoud van de gevolgen voor hen verwijs ik naar ons bezwaarschrift.

Vorig jaar werd aangekondigd dat de tunnel dicht zou gaan, ASML heeft in een persoonlijk gesprek 
nadien toegezegd dat ze de consequenties in kaart zouden brengen en contact onderhouden.

We hebben nooit meer iets vernomen. In het voorjaar van dit jaar zijn we uitgenodigd op een 
collectieve toelichting van het aangepaste plan wat nu ter inzage ligt. Men zou werken aan de input 
die deze avond gegeven is. Grootste gedupeerde het Witven kondigde aan stappen te ondernemen 
als deze plannen werden doorgezet.

We hebben niets meer gehoord en het wordt gewoon doorgezet. Na al die járen deze ontwikkelingen 
te hebben toegestaan hebben wij in een bezwaarschrift gevraagd om een fatsoenlijk gesprek en 
genoegdoening voor deze ontwikkeling. Stelt u zich eens voor: u bent gewend om vanuit huis weg te 
rijden, maar bent daarvoor voortaan aangewezen om over het terrein met een ongelukkige indeling 
van een multi national te rijden. We zijn niet gek en hebben heus wel door dat dit plan, wat een 
normale burger nooit voor elkaar zou krijgen, gewoon doorgaat.

Maar ik ben van mening en daar hebben wij ook om verzocht dat je dan je verantwoording moet 
nemen en recht moet doen aan de belangen van gedupeerden. Zeker als het gewone mensen zijn die 
jou als bedrijf nog nooit op geen enkele wijze hebben belemmerd terwijl ze natuurlijk gedupeerd 
waren. Het heeft uw gemeente veel geld bespaard en ASML ook dat zij nog nooit bezwaar hebben 
aangetekend. Maar deze ontwikkeling is de druppel en vraagt om het nemen van 
verantwoordelijkheid, dat is maatschappelijk ondernemen.

Wat ik verwachte is gebeurd het bezwaar is gewoon afgewimpeld, het is duidelijk dat uw 
ambtenaren en de mensen van ASML geen tijd vrijmaken om een gesprek aan te gaan en tot daden 
te komen waarom is gevraagd.

Precies wat ik verwachte, volkomen respectloos, daarom wil ik u, als gekozen leden, die ook op 
moeten komen voor de gewone burger vragen om wel oog te hebben voor de belangen van de 
gewone mensen in de Runstraat en de Witvenseweg want mijn hart gaat ook uit naar de familie van 
de Sanden. Feitelijk gaat het maar om twee families. Ik zou zeggen ASML laat eens zien dat je een 
sociaal bedrijf bent en neem je verantwoording.

Ik vermoed dat dit voor een deel ook wel gebeurd want vreemd genoeg is degene die de grootste 
problemen krijgt en dit ook heeft geúit, 't Witven geen bezwaarmaker.

Kansen inschatten als ondernemers en er samen uitkomen, prima. Maar de gewone burgers die heel 
hun familiekapitaal in deze woningen hebben zitten en dagelijks worcK belemmerd daar mag ook oog 
voor zijn. Ik wil u vragen om uw ambtenaren en ASML hiertoe op te roepen, want blijkbaar begrijpen 
ze niet waar wij om hebben gevraagd en willen ze het niet begrijpen.


